
  
 

 

 

Dordrecht, 26 oktober 2023 

 

Betreft artikel 39 vragen aan het college inzake het Maasterras en het autoluw maken van de 

Zwijndrechtse brug 

 

Geachte college, 

 

Zie bijgaande brief van de Gemeente Zwijndrecht d.d. 5 oktober 2023. 

 

Onze fracties hebben diverse keren gevraagd hoe de gesprekken verlopen over het autoluw 

maken van de Dordtse/Zwijndrechtse brug.  

U heeft diverse keren aangegeven dat u in gesprek bent met de gemeente Zwijndrecht. 

 

1. Kunt u reflecteren op bijgaande brief van 5 oktober en hoe dit in verhouding staat met 

wat u tot nu toe met de raad heeft gedeeld en de actieve informatieplicht richting de 

raad? 

2. Heeft het college inmiddels gereageerd op de brief en zo ja, dan ontvangen we graag 

een kopie van deze reactie dan wel een verslag indien niet schriftelijk is gereageerd? 

3. Welke gevolgen heeft de brief van 5 oktober voor de ontwikkeling van het 

Maasterras? 

 

 

 

Wij zien uw antwoorden graag tegemoet. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Margret Stolk, VSP Dordrecht 

Marco Stam, Fractie van Waardhuizen 

 

 

 

 


